

Call for Participation

German version see below



Worldwide Reading for the Democracy Movement in Hong Kong on 9 September 2020

The international literature festival berlin [ilb] is calling on individuals, schools, universities, cultural institutions and the media for a worldwide reading for freedom of expression and assembly on 9 September 2020. These readings are intended to draw attention to the situation of freedom of expression, freedom of assembly and human rights in Hong Kong.

[more](#)



Worldwide Screening: I Am Not Your Negro by Raoul Peck on 10 December 2020

The international literature festival berlin (ilb) calls on cinemas, schools, universities, television stations, the media, cultural institutions and individuals for a worldwide screening of I Am Not Your Negro by Raoul Peck on 10 December 2020, the anniversary of the Universal Declaration of Human Rights proclaimed by the United Nations in 1948. The worldwide screening of Raoul Peck's film is intended to emphasize our responsibility to process the history of colonization and racism in detail.

[more](#)



Weltweite Lesung für die Demokratiebewegung in Hongkong am 9. September 2020

Das internationale Literaturfestival berlin [ilb] ruft Individuen, Schulen, Universitäten, kulturelle Institutionen und Medien zu einer Weltweiten Lesung für Meinungs- und

Versammlungsfreiheit am 9. September 2020 auf. Mit diesen Lesungen soll auf die derzeitige Lage der Meinungs- und Versammlungsfreiheit und der Menschenrechte in Hongkong aufmerksam gemacht werden.

mehr



Worldwide Screening: I Am Not Your Negro von Raoul Peck am 10. Dezember 2020

Das internationale literaturfestival berlin (ilb) ruft Kinos, Schulen, Universitäten, Fernsehsender, Medien, kulturelle Institutionen und Individuen zu einer weltweiten Filmvorführung von I Am Not Your Negro von Raoul Peck am 10. Dezember 2020 auf, dem Jahrestag der durch die Vereinten Nationen im Jahr 1948 verkündeten Allgemeinen Erklärung der Menschenrechte. Mit der weltweiten Vorführung des Films von Raoul Peck soll unsere Verantwortung unterstrichen werden, die Geschichte der Kolonisation und des Rassismus detailliert aufzuarbeiten.

mehr

internationales literaturfestival berlin
Chausseestr. 5
10115 Berlin
Fon +49 (0) 30 – 27 87 86 65
Fax +49 (0) 30 – 27 87 86 85
presse@literaturfestival.com

20. internationales literaturfestival 9.–19. September 2020 | Berlin liest 6. September 2020
| 10.Graphic Novel Day 13. September 2020 | 6. internationales literaturfestival odessa
23.–27. September 2020

#ilb20 #ilb

www.litfestodessa.com
www.worldwide-reading.com

www.comics-berlin.de
www.wordalliance.org



If you wish to unsubscribe from the newsletter, please click [here](#).

Wenn Sie unseren Newsletter nicht mehr erhalten möchten, können Sie sich [hier](#) abmelden.